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Participatieverslag Gezond Rhenen, deel II 

Geacht college van burgemeester en wethouders,  

Voor u ligt Deel II van het participatieverslag over de ontwikkeling GezondRhenen. Afgelopen jaar stond voor 

bewoners veel in het teken van afwachten: afwachten welke beslissingen het college nam t.a.v. de Nota van 

Uitgangspunten (feb) -en daarmee besluiten m.b.t. de hoogte-; afwachten hoe de ontwikkelaar de Nota van 

Uitgangspunten definitief verwerkt in het aangepaste bouwplan (juni), afwachten hoe het college op dit 

bouwplan reageert (sep), maar wordt ingehaald door een pre advies van de welstandscommissie (sep), 

afwachten of ontwikkelaar-gemeente-gezondheidswerkers samen een oplossing kunnen vinden over hoe om 

te gaan met het pre advies (dec), wat die oplossing betekent (jan). Het project bevond zich in een fase waarin 

veel input (van bewoners en gezondheidswerkers), wensen en eisen (van gemeente en welstand) en financiële 

mogelijkheden (ontwikkelaar) samenkomen. Dat tekende de participatie van afgelopen jaar. Waar 2020 in het 

teken stond van samen met bewoners zoeken naar ‘wat kan wél’, stond het dit jaar meer in het teken van  

wederzijds betrekken en informeren.  

De laatste activiteit voor dit verslag bestond uit de bewonersavond op 13 januari 2022. Tijdens deze avond is 

het bouwplan, waarin het pre advies van de welstand is verwerkt, gepresenteerd. Doordat het een online 

bijeenkomst was, was het moelijker alle reacties op te halen. Met name de leden van de stuurgroep 

reageerden. Zij gaven (net als eerder in de stuurgroepvergadering van december) uiting aan hun teleurstelling 

over de hoogte: ondanks dat er een bouwlaag af is, is de hoogte niet met een bouwlaag afgenomen omdat 

het pand is opgetild. Dit sluit aan bij hun eerder omschreven gevoel het plan te veel de hoogte in gaat voor 

met name bouwblok 2.  

Wij zijn trots op de ontwikkeling die het bouwplan heeft doorgemaakt dankzij het pre advies van de 

welstandscommissie. Het is een rijk plan geworden waarin alle input van alle betrokkenen is meegenomen en 

afgewogen. 

Dit participatieverslag geeft een chronologisch overzicht van de participatiemomenten. Del I vindt u voor de 

volledigheid ook bijgevoegd.  

Met vriendelijke groet,  

 

Eric van Schaik en Wiely van de Boom 

B&S Real Estate 
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1 december 2020- Brief aan omgeving 

De omgeving ontvangt een brief van de ontwikkelaar om hen te informeren over de het proces. Hierin geeft 

de ontwikkelaar dat het voor het vervolg relevant is de vastgestelde Nota van Uitgangspunten te kennen Juist 

omdat dit document helderheid moet verschaffen over toegestane hoogtes. 

Verspreidingsgebied: de brief is bezorgd bij 141 huishoudens, binnen dit verspreidingsgebied: dr Stegemanhof 

2-48, Dr Wallerstraat 2-114, Groeneweg 1-19, Nieuwe Veenendaalseweg 51-104, Populierenlaan 2 en 2A, 

Willem van Nasstraat 1-5, Wiltonstraat 42 Veenendaal.  

Bijlage: brief 1 december 2020.  

Bestuurlijke momenten 

• 19 januari 2021 – Collegevergadering over Nota van Uitgangspunten: Tijdens deze collegevergadering 

stond de Nota van Uitgangspunten geagendeerd. Het college neemt voorlopig een positief besluit, maar 

wil dit definitief maken na een reactie van de raad in de commissie Ruimte en Economie. Betrokkenen 

worden hierover door de projectleider van de gemeente geïnformeerd, ook worden zij gewezen op de 

mogelijkheid in te spreken tijdens de commissievergadering.  

• 27 januari 2021- Commissie Ruimte en Economie de meerderheid van de aanwezige raadsleden sprak 

positief over de ontwikkeling en de bijbehorende participatie.  

• 19 februari 2021-College stelt Nota van Uitgangspunten vast: Het besluit wordt gedeeld via de website 

van gemeente Rhenen 

(https://www.rhenen.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mVrg=10521&mNch=jb3idg9s1o) en het 

vastgestelde verspreidingsgebied ontvangt een brief over het besluit 

Bijlagen: brief februari 2021 van gemeente Rhenen en artikel daarover in Grebbekrant van 9 maart 2021. 

 

Contact stuurgroep - ontwikkelaar 

• 9 maart 2021 – telefonisch contact: Ontwikkelaar en stuurgroeplid hebben telefonisch contact. De 

ontwikkelaar informeert de stuurgroep over de aanwezigheid van onderzoekers op het terrein, de 

geplande sloop van de kerk en het voornemen om in of net na de zomer met het ontwerp 

bestemmingsplan te komen. De ontwikkelaar nodigt de stuurgroep uit voor een vervolgoverleg. Reactie: 

stuurgroep geeft aan teleurgesteld in vaststelling Nota van Uitgangspunten. De teleurstelling richt zich 

met name op de toegestane hoogte. 

• 23 april 2021 - mail: De stuurgroep mailt dat er meerdere trajecten gelijktijdig lopen die hun aandacht 

vragen. Zo zijn zij ook actief betrokken bij de herinrichting Nieuwe Veenendaalseweg en de plannen rond 

het zwembad. Ze zien daarom – en gelet op de weinig nieuwe informatie binnen het project 

GezondRhenen- voor nu af van een vervolgoverleg.  

• 25 juni 2021 – telefonisch contact: Een stuurgroeplid wordt geïnformeerd over de inhoud van het 

bouwplan en over het voornemen dit zo in te dienen.  

  

https://www.rhenen.nl/mozard/!suite86.scherm0325?mVrg=10521&mNch=jb3idg9s1o


 
 
 

Participatieverslag Gezond Rhenen, deel II 

9 september 2021 – werksessie groen 

Alle direct aanwonenden van de Groeneweg worden uitgenodigd (via een brief) om deel te nemen aan een 

werksessie over het groen tussen hun perceel en het perceel van het ontwikkelgebied. Samen met de 

landschapsarchitect bespreken we voorbeelden van begroeiing en beplanting en de voor- en nadelen hiervan.  

                     

Genodigden: huishoudens aan de Groeneweg van 1-15 b.  

Reacties:  

• Fijn als het -bezien vanuit de individuele percelen- groen oogt, ook in de winter;  

• De ‘groene beleving’ is belangrijk, daarbij hoeft niet per se de hele gevel bedekt te worden; 

• Er mag doorzicht blijven richting de huizen en bomen ter hoogte van de Tollekamp om juist de 

ruimtelijke beleving te houden; 

• Het groen wordt niet gezien als een manier om het uitzicht vanuit het complex te verkleinen: daar zijn 

andere bouwkundige oplossingen voor gevonden;  

• Let op met de keuze van specifieke soorten: hooikoorts, ziekten/ processierups / bladluis, wortel-

overlast, overlast van blad/peulen; 

• Let op met schaduw in de tuinen; 

• Houd rekening met biodiversiteit als dat kan: verschillende soorten is leuk en goed voor vogels en 

insecten; 

• Bezien vanuit de individuele percelen is de eerste 2 meter niet relevant omdat daar schuttingen staan.  

• Aanwezigen geven aan geen uitgesproken voorkeur hebben voor type groen (struik, boom, wand).  

Bijlage: mail met terugkoppeling. 
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22 september 2021: gemeenteraadsvergadering over GezondRhenen 

Voor deze vergadering staat het concept bestemmingsplan op de agenda. Op diezelfde dag ontvangt de 

gemeente het preadvies van de welstandscommissie. In de raad wordt gesproken over het al dan niet 

behandelen. Het inhoudelijke plan wordt kort besproken, de raadsleden bevragen met name de wethouder 

naar de inhoud van het preadvies. De wethouder geeft aan dat de welstandscommissie stevig op 4 punten 

adviseert: 1) het vooraanzicht door de in- en uitrit van de parkeergarage, 2) de zichtbaarheid van de publieke 

functie Gezondheidscentrum, 3) de hoogte van de bouwblokken en 4) het groen.  

1 december 2021: tussenbericht 

Ontwikkelaar mailt de betrokkenen (stuurgroep en anderen die graag rechtstreeks geïnformeerd willen 

worden) met een tussenbericht. Hierin legt zij uit wat het pre advies op dit moment betekent voor het 

proces en dat het een zoektocht is tussen gezondheidswerkers-gemeente-ontwikkelaar.  

Bijlage: mail met tussenbericht.  

 

Contact stuurgroep - ontwikkelaar 

Er vindt met regelmaat via mail en telefoon contact plaats tussen contactpersoon ontwikkelaar en 

contactpersoon stuurgroep.  

• 5 december 2021: telefonisch contact over noodzaak gesprekken ontwikkelaar-gemeente-

gezondheidswerkers n.a.v. pre advies welstandscommissie.  

• 9 december 2021: via de mail nodigt de ontwikkelaar de stuurgroep opnieuw uit voor een gesprek. 

Daarbij zegt zij expliciet dat er geen inhoudelijke informatie uit te wisselen valt, omdat de gesprekken 

over de haalbaarheid van het project met de gemeente en gezondheidswerkers lopen.  

• 13 december 2021: stuurgroep mailt dat ze behoefte heeft aan een buurtbrede bijeenkomst.  

• 14 december 2021: ontwikkelaar geeft aan dat ze graag in gesprek gaat over het proces, maar op dit 

moment geen buurtbrede bijeenkomst inplant omdat de haalbaarheid van het plan ter discussie staat. 

Stuurgroep gaat akkoord met een gesprek op 21 december 2021.  

• 21 december 2021: online bijeenkomst met ontwikkelaar en stuurgroep. De stuurgroep wordt als eerste 

geïnformeerd over de positieve ontwikkelingen in gesprek met gezondheidswerkers en gemeente 

waardoor het project haalbaar blijft en deelt als eerste de wijze waarop ze met het advies van welstand 

om wil gaan. Bewoners zijn met name verrast over twee punten: de hoogte van bouwblok 2 nadat er een 

woonlaag af is en het voornemen om een achter-uitrit te realiseren voor de parkeergarage. Voor dit 

laatste voorzien ze overlast en problemen bij de huidige infrastructuur. De ontwikkelaar belooft het 

verzoek tot gesprek hierover bij de gemeente neer te leggen.  
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Sloop kerk 

Er is al tijden veel overlast rond de voormalige kerk. Op 11 december 2021 ontstaat er brand.  

Ontwikkelaar heeft alle onderzoeken afgerond en dient de 

resultaten in bij de Omgevingsdienst Regio Utrecht (ODRU). 

Op 15 december geeft ODRU toestemming de kerk te slopen. 

De gemeente geeft toestemming dit versneld te doen ivm 

veiligheid rond de jaarwisseling. Op zaterdag 18 december 

plaatst het sloopbedrijf al het materiaal. De omwonenden 

zijn hiermee overvallen: ze zijn niet geïnformeerd. Er is direct 

contact tussen de eigenaren van B&S real estate en de 

omwonenden over dit proces. Op 20 december start het 

sloopbedrijf met haar werkzaamheden, ze ronden dit voor de 

kerstvakantie af.  

 

13 januari 2022 -Buurtbijeenkomst over bouwplan 

Alle buurtbewoners 

ontvangen via een huis-

aan-huis brief de 

uitnodiging om deel te 

nemen aan de online 

informatiebijeenkomst 

over het aangepaste 

bouwplan. De 

ontwikkelaar neemt de 

buurt mee in de 

ontwikkelingen van 

afgelopen periode, de 

adviezen van de 

welstand en de 

aanpassingen in het 

plan.  

 

 

Verspreidingsgebied: de brief is bezorgd bij 141 huishoudens, binnen dit verspreidingsgebied: dr Stegemanhof 

2-48, Dr Wallerstraat 2-114, Groeneweg 1-19, Nieuwe Veenendaalseweg 51-104, Populierenlaan 2 en 2A, 

Willem van Nasstraat 1-5, Wiltonstraat 42 Veenendaal.  

Bijlage: uitnodiging  
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Bijlagen 
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Brief 1 december 2020 buurt 

Loosdrecht, 1 december 2020 

Geachte heer / mevrouw,  

Graag brengen wij u opnieuw op de hoogte over de ontwikkelingen aan de Nieuwe Veenendaalseweg 51a-55. 

Door corona-maatregelen is het nog steeds niet mogelijk u uit te nodigen voor fysieke 

informatiebijeenkomsten. Daarom geven we u via deze brief een korte update.  

Zoals u weet kocht B&S Real Estate in 2019 het huidige gezondheidscentrum en de kerk. Zij ontwikkelen op 

dit moment een plan om op deze plek, in overleg met de huisartsen en de gemeente, een nieuw 

gezondheidscentrum met appartementen te realiseren.  

Op 18 juni j.l. vond er een online bijeenkomst plaats over de plannen tot dusver. U kunt deze bijeenkomst nog 

steeds terugkijken. Daarna hebben er enkele werksessies plaatsgevonden met een afvaardiging van bewoners 

aan de Groeneweg en de Nieuwe Veenendaalseweg (de direct aanwonenden). Tijdens deze werksessies is er 

vooral ingegaan op het aspect privacy en uitzicht. Op de website www.gezondrhenen.nl kunt u de stappen in 

beeld terugzien die we hebben gezet als gevolg van het overleg met de omwonenden en gemeente Rhenen.   

Met betrekking tot privacy is samen gezocht naar de mogelijkheden om de inkijk in de tuinen en woningen 

aan de Groeneweg, vanuit het achterste woonblok zo klein mogelijk te maken. We zijn tot oplossingen 

gekomen die daaraan tegemoet komen. Deze oplossingen worden, waar mogelijk, onderdeel van het plan.  

Met betrekking tot uitzicht spreken de direct aanwonenden hun zorgen uit over de geplande 9 meter waar 

het plan nu vanuit gaat. Deze hoogte is enerzijds nodig om voldoende woongelegenheid te creëren en 

anderzijds is deze hoogte in lijn met de omliggende bebouwing. Naast het verschuiven van bouwdelen is vooral 

gezocht naar oplossingen in de architectonische sfeer: door te werken met ‘verspringende’ gevels oogt het 

ontwerp minder massief. Daarnaast is het toevoegen van voldoende hoog groen een belangrijke aanpassing.  

In de Nota van Uitgangspunten zal de gemeente Rhenen een uitspraak doen over de toegestane hoogte van 

het project. We verwachten dat het college van B&W begin 2021 hier een besluit over neemt. Zodra met name 

het uitgangspunt over de hoogte bekend en openbaar is, hopen we de meest recente plannen met u te kunnen 

delen en te bespreken. Voor het bespreken van de plannen zullen we weer een vorm kiezen die ervoor zorgt 

dat niet teveel mensen gelijktijdig bij elkaar zijn.  

Meer informatie (en ook de eerdere online bijeenkomst) vindt u op www.gezondrhenen.nl. Heeft u vragen of 

wilt u eens rustig doorpraten? Stuur ons dan een mail via gezondheidscentrumrhenen@gmail.com.  

Met vriendelijke groet,  

 

 

J(Johan).G. Zijtveld 

  

http://www.gezondrhenen.nl/
http://www.gezondrhenen.nl/
mailto:gezondheidscentrumrhenen@gmail.com
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Brief februari 2021 - buurt 

Beste heer / mevrouw, 

Graag brengen wij u op de hoogte over de ontwikkelingen aan de Nieuwe Veenendaalseweg 51a-55. 

Zoals u mogelijk al weet kocht ontwikkelaar B&S Real Estate in 2019 het huidige gezondheidscentrum en de 
kerk die er naast ligt.  De ontwikkelaar maakte een schetsplan voor een nieuw gezondheidscentrum met 
daarboven appartementen. Dat deed hij in overleg met de gemeente en de zorgaanbieders van het huidige 
gezondheidscentrum. De ontwikkelaar vroeg de gemeente om medewerking om hun plannen te realiseren. 
De ontwikkelaar, de zorgaanbieders en de gemeente werkten in 2020 samen, in overleg met de 
omwonenden, aan het plan. Eind 2020 ontving u een brief van de ontwikkelaar. Hierin heeft u kunnen lezen 
hoe dat overleg met de omwonenden plaatsvond en tot welke aanpassingen in het oorspronkelijke plan dat 
leidde. Op www.gezondrhenen.nl vindt u meer informatie over het proces en het plan.  

Nota van Uitgangspunten 

De gemeente is van mening dat dit plan realistisch is en dat een modern gezondheidscentrum nodig is om 
goede gezondheidszorg voor Rhenen in de toekomst veilig te stellen. Het plan geeft kwaliteit aan het 
stadsdeel boven de Binnenstad. 

Een belangrijke vervolgstap is dat wij als gemeente het kader vaststellen waaraan het plan moet voldoen. U 
kunt hierbij denken aan eisen als maximale grootte, uitstraling en de aansluiting op de bestaande wegen. Al 
deze eisen staan in een nota van uitgangspunten. Het college van burgemeester en wethouders  stelde deze 
nota op 2 februari 2021 vast. U kunt de nota inzien via de website van de gemeente Rhenen, onder de 
zoekterm gezondheidscentrum. 

Hoe nu verder? 

De ontwikkelaar toetst zijn plannen aan alle eisen van de nota van uitgangspunten en werkt die uit tot een 
ontwerp bestemmingsplan. Ook in deze ontwerp fase zal de ontwikkelaar overleggen met de gemeente, 
omwonenden en andere belanghebbenden. Na toetsing door de gemeente verwachten we het ontwerp 
bestemmingsplan te kunnen publiceren in het tweede kwartaal van 2021. We raden u aan om daarvoor de 
gemeentepagina in het Gemeentenieuws en de website van de gemeente in de gaten te houden. U heeft na 
de bekendmaking zes weken de tijd om te laten weten wat u van het ontwerp bestemmingsplan vindt. Dit 
kan door uw zienswijze kenbaar te maken.  

Heeft u vragen? 

We kunnen ons voorstellen dat u vragen heeft. Wellicht over de nota van uitgangspunten, over het proces of 
over de inhoud van het plan van de ontwikkelaar. Helaas is het op dit moment niet mogelijk elkaar fysiek te 
ontmoeten. We willen graag benadrukken dat we altijd online met u in gesprek willen. Schroom niet om 
contact op te nemen. U kunt ons bellen en mailen via onze projectleider Has Willet  (Has.Willet@rhenen.nl 
of 0317-681681) 

 

Met vriendelijke groet,  

Namens het college van burgemeester en wethouders, 

Barth van Eethen,                                           Peter de Rooij, 

 

 

Wethouder                                                       Wethouder 

http://www.gezondrhenen.nl/
mailto:Has.Willet@rhenen.nl
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Artikel 9 maart 2021 GrebbeKrant 
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Mail 21 september 2021 – werksessie groen 

 

Op di 21 sep. 2021 om 15:53 schreef Gezondheidscentrum Rhenen 
<gezondheidscentrumrhenen@gmail.com>: 
Dag! 

Fijn dat we u vorige week donderdag (9 okt) troffen op het ontwikkelterrein naast de oude kerk. We spraken 
-in bijzijn van de landschapsarchitect- over het groen op het ontwikkelgebied, gezien vanuit uw perceel. 

We hebben het eerst gehad over wettelijke normen. Daarin is bepaald dat bomen altijd minimaal op 2 meter 
van de erfgrens af staan. 

Vervolgens hebben we de volgende algemene punten besproken om mee te geven aan de 
landschapsarchitect bij het ontwerp: 

•        Fijn als het -bezien vanuit jullie perceel- groen oogt, ook in de winter; 

•        De ‘groene beleving’ is belangrijk, daarbij hoeft niet per se de hele gevel bedekt te worden; 

•        Er mag doorzicht blijven richting de huizen en bomen ter hoogte van de Tollekamp om juist de 
ruimtelijke beleving te houden; 

•        Het groen wordt niet gezien als een manier om het uitzicht vanuit het complex te verkleinen: 
daar zijn andere bouwkundige oplossingen voor gevonden; 

•        Let op met de keuze van specifieke soorten: hooikoorts, ziekten/ processierups / bladluis, 
wortel-overlast, overlast van blad/peulen; 

•        Let op met schaduw in de tuinen; 

•        Houd rekening met biodiversiteit als dat kan: verschillende soorten is leuk en goed voor vogels 
en insecten; 

•        De eerste 2 meter de hoogte in (vanaf jullie ondergrond gezien) is voor jullie uitzicht niet 
relevant: daar staan schuttingen. 

Tot slot gaven jullie aan dat jullie geen uitgesproken voorkeur hebben voor type groen (struik, boom, wand). 

De landschapsarchitect gaat met deze input, aangevuld met wensen vanuit de zorgverleners en de 
gemeente, aan de slag. Zodra we een uitwerking hebben, houden we u weer op de hoogte. 

  

Met vriendelijke groet - namens Eric van Schaik en Wiely van de Boom 

  

mailto:gezondheidscentrumrhenen@gmail.com
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Mail met tussenbericht 1 december 2021 

 
 
Beste betrokkenen bij de ontwikkeling GezondRhenen (in bcc staan de mailadressen van de omwonenden die 
tijdens de avond op 9 sep aangaven graag geïnformeerd te blijven),   

We realiseren ons dat het al even stil is. We zagen elkaar op 9 september buiten het Gezondheidscentrum om 
het te hebben over het groen. Uw input is nog altijd relevant, maar de uitwerking laat op zich wachten. Ik wil 
dat even kort toelichten en aangeven waar we in het proces zitten.  

Zoals u wellicht weet, heeft de welstandscommissie eind september haar advies uitgebracht. Dit advies is ook 
met jullie gedeeld door de gemeente. Het advies vraagt om herbezinning samen met de gemeente en de 
huurders. We kunnen er helder over zijn: alleen het advies opvolgen is financieel gezien geen optie. De 
kostenvragende kant (parkeergarage, gezondheidscentrum en sociale woningen) is dan te hoog in vergelijking 
met de kostendragende kant (verkoopbare woningen) van dit project. Alle partijen zien de nut en noodzaak om 
tot een goed plan voor Rhenen te komen. We zitten dan ook constructief met elkaar om tafel om hopelijk tot 
een oplossing te komen die voor alle partijen realistisch is.  

Zodra we zicht krijgen op welke aanpassingen nodig zijn om het plan te laten slagen, komen we uiteraard 
weer bij u -omwonenden- terug. Al uw input tot nog toe (op het ontwerp van het complex en op het groen) 
blijven ook nu de bouwstenen tijdens de gesprekken die we voeren.  

Als u vragen heeft over het proces, schroom dan niet contact met ons op te nemen.  

Met vriendelijke groet, mede namens Eric van Schaik en Wiely van de Boom,  

 

Eefje Nienhuis 
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Uitnodiging informatiebijeenkomst 13 januari 2022 

 

Geachte heer / mevrouw,  

Graag brengen wij u opnieuw op de hoogte over de ontwikkelingen aan de Nieuwe Veenendaalseweg 51a-55 

en nodigen we u uit voor een digitale informatiebijeenkomst op 13 januari 2022.  

Laatste ontwikkelingen 

In september 2021 bracht de welstandscommissie haar advies uit 

om het plan voor het gezondheidscentrum verder te verbeteren. 

De welstand adviseerde met name om de bouwblokken minder 

hoog te maken, het gezondheidscentrum meer zichtbaar, de 

parkeer-inrit aan te passen en te zorgen voor een groenere 

uitstraling.  

Afgelopen periode hebben we ons plan daarom aangepast. Dit is 

gedaan in gesprek met de gemeente, gezondheidswerkers en 

welstand. Uiteraard is de eerdere inbreng van omwonenden in het 

algemeen en de stuurgroep in het bijzonder altijd op tafel 

gebleven. We delen het huidige concept bestemmingsplan ook 

graag met u.  

Informatiebijeenkomst 13 januari 

We nodigen u uit voor een digitale informatiebijeenkomst op 13 januari om 19.30 uur. Tijdens deze 

bijeenkomst informeren we u over het aangepaste concept bestemmingsplan en heeft u ruimte om vragen via 

de chat te stellen. Als u hierbij aanwezig kunt en wilt zijn, meld u dan aan via 

gezondheidscentrumrhenen@gmail.com. Als u vooraf al vragen heeft die u graag gesteld wilt zien dan kunt u 

die direct in de mail meegeven. Na aanmelding ontvangt u op 13 januari een link voor de bijeenkomst via het 

online vergaderprogramma Teams.  

Lukt het u niet om op 13 januari aanwezig te zijn of heeft u moeite met het online vergaderprogramma, maar 

wilt u wel door ons geïnformeerd worden? Mail dan uw contactgegevens, dan maken we een telefonische 

afspraak.  

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

Achtergrond 

B&S Real Estate kocht in 2019 het 

huidige gezondheidscentrum en de 

kerk. Zij ontwikkelen op dit 

moment een plan om op deze plek, 

in overleg met de 

gezondheidswerkers, de gemeente 

en omwonenden een nieuw 

gezondheidscentrum met 

appartementen te realiseren. 

mailto:gezondheidscentrumrhenen@gmail.com

